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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 16 maj 2024 fra 17:30 – 19:30  
 
Tilstede: Flemming Overgaard, Maja Mandix, Susan R. Rahbek, Niels F. Jensen, Christina 
Kruse, Signe K. Dupont, Christina Christensen, Nathalie Kajberg, Annette Renbo Larsen, Sø-
ren Schlüter og Catja Kristiansen 
 
Elevrådsrepræsentanter; Casper, Maria og Bent 
 
Afbud: 
 
 
Referent: Catja Kristiansen  

53 – 23/24  Godkendelse af dagsorden. 

 Dagsordenen er godkendt 

54– 23/24  Formanden har ordet 

 Intet at bemærke 

 Skolen har ordet, ved: 

 Niels – repræsentant for lærere: 

 Fagfordelingen er stort set på plads. Det er stor 
tur-uge i denne uge. Der er mange, der laver 
noget andet end de plejer. 9.kl. har sidste skole-
dag i morgen. Det glæder vi os alle til. 

 Susan repræsentant for pædagoger. 

 Førskolen er i gang med at se på klassedeling til 
børnehaveklasserne. Der er ansat en fleksjob i 
SFO. 

 Elevrådet 

 Har et ønske om at der bliver lavet en kontrakt, 
der beskriver at ansvaret ligger mellem foræl-
drene og eleven, så man kan gå i Netto i frikvar-
tererne.  

 Bestyrelsen: 

 Det strider imod principperne omkring kostpolitik-
ken på Bogense Skole.  

 Elevrådet vil gerne have mulighed for at være 
inde i klaserne i begge frikvarterer. 

 Bestyrelsen: Det kunne være fint hvis elevrådet 
kunne komme med nogle udkast til retningslinjer 
for hvordan det skulle foregå og blive en succes. 
Det er også muligt at tage det grønne område me-
get mere i brug til udskolingen.  



Bogense Skole 
Gyldensteensvej 2, 5400 Bogense  

2 
 

 

 Elevrådet vil gerne komme med forslag om at 
bruge mobil i 12 pausen. Samt at der bliver solgt 
fx pølsehorn og pizzasnegle i boden. 

 Skolen: Det vil vi gerne kigge på sortimentet i 
boden efter sommerferien. 

 Skoleledelse 
Ledelsen er optaget af, hvordan vi sammen kan 
skabe et mere motiverede undervisningsmiljø, 
som vil have positiv indflydelse på både elever 
og ansatte. Praksisfaglighed fylder meget i 
denne sammenhæng. Lige nu har vi to klasser 
på lejrskole, 6. årgang er på Bornholm og 3. år-
gang er på Vejlby Fed. Vi har rigtig mange akti-
viteter ud af huset i denne tid / i dette vejr. I går 
holdt vi forældremøde på havnen vedr. havs-
vømning, 20 forældre var mødt frem og alle var 
positive omkring tiltaget. 
Det er i morgen sidste skoledag, og for første 
gang i 25 år i branchen, har jeg bedt forældre til 
elever på 9. årgang om at være tilstede på sko-
len. Dette for at optimere sandsynligheden for 
at det bliver en god dag for alle.  
Den sidste bane er kommet op ovre i gruset, så 
man kan spille street fodbold.  
Der er blevet malet en tyk blå streg i skolegår-
den. Den bliver fjernet igen. Vi oplever dog, at 
der er adfærd blandt elever i frikvartererne har 
vores opmærksomhed.  

 

55 – 23/24 Bring Your Own Device (BYOC). I den nye 

tildelingsmodel medbringer 40% af eleverne i 

udskolingen deres egen pc til skolebrug. Lige nu ligger 

vi langt under det tal. Hvordan arbejder vi sammen 

med kulturen hos elever og forældre for at komme i 

mål med det?  

Folkeskolen skal være gratis, og vi kan ikke stille krav 

om, at elever har deres egen pc med, så det er en svær 

øvelse. Forældre vil opleve det som en 

serviceforringelse. Vi vil tale med eleverne om dette, 

og skolen vil sende info til forældrene om dette. Det 

kan betyde forældrehenvendelser.  
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Skolen har en oplevelse af at eleverne ikke passer 

særlig godt på de lånte devices.  

56 – 23/24 Skolens økonomi. Den nye tildelingsmodel er trådt i 

kraft. SS fremlægger rammerne for budgetåret ´23.  

Lige nu ligger skolen til en budgetoverskridelse på 
1.69% for 2024. Det er ikke et alarmerende tal, og det 
kalder på mådehold, og vi tænker os om en ekstra 
gang, inden vi genansætter, hvis vi får en opsigelse.  

57 – 23/24 Skolen skal ved skoleårets begyndelse sende følgende 
til alle forældre: 

- Skolens regelsæt (vedhæftet udkast) 
- Fremme af god ro og orden i skolen (vedhæf-

tet) 
Bestyrelsen bedes komme med input og tanker om-
kring regelsættet.  

Vi skal være nysgerrige på den gensidige respekt. 
Hvordan sikrer vi denne og den gode dialog? 
Regelsættene bliver drøftet. 
Der er en indskudt sætning: ”Man skal opføre sig or-
dentligt”. Hvad betyder det?  
Bliver eleverne/elevrådet inddraget i det? Det vil give 
eleverne mulighed for medejerskab.  
Det bliver rettet til og sendt ud til forældre til august og 
tages op på forældremøder. 

58 -23/24 Sikker skolevej – medlem af KB Kennet Claasen og An-
ders Thingholm har bedt om foretræde” ifb. sikker sko-
levej. 

Udskudt - 

59 – 23/24 Udkast til årshjul for skolebestyrelsens arbejde 

kommende skoleår (udkast vedhæftet) 

Årshjul er vedtaget i forhold til datoerne 

60 – 23/24 Værdier for Bogense Skole. Vi er næsten i mål. (Vær-
dier vedhæftet) 

Der tilføjes ”gensidig” ved ordet respekt.  
Der tilføjes ”alle ansatte” på skolen fremfor ”lærere”. 
Værdigrundlag vedtaget med rettelser.  
 

52 – 23/24 Uden elevråd – forældrehenvendelse omkring samar-
bejdet med Nordfynsskolen.  
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Det er vigtigt, at vi har fokus på det gode samarbejde 
som to organisationer i den samme kommune. Der af-
holdes møder minimum én gang om måneden på af-
delingslederniveau hvor ”den næste periode” drøftes.  
 
Det kan ikke være godt for nogen elever hvis skolebe-
styrelsen bliver et sted hvor samarbejdet mellem to or-
ganisationer drøftes. Samarbejdet ligger i den daglige 
drift som ledelsen tager sig af.  

 Evt: 
- Bliver Bogense Skole en idrætsskole? 
- Er det muligt at flytte næste bestyrelsesmøde? 

- En lærer har som en joke til morgensamling for-
talt at skole skal være en idrætsskole. 

- Næste møde flyttes til onsdag d. 19. juni kl. 
17:30 

Punkter til næste 

møde 

Næste bestyrelsesmøde er mandag d. 19. juni 2024 

17:30  

• Skolebestyrelsen konstituerer sig. 

• Evaluering af skolebestyrelsens arbejde i 

indeværende skoleår. Formål for 

skolebestyrelsen vedhæftet. 

• Skolerejse på 9. årgang. Frivillig bidrag er mere 

end 2000 kr. pr. person.  

• Hørringsvar omkring ændring af Førskolen.  

• Forældremøder –  

• Brainstorm på indsatser kommende skoleår. 

• Sommerfrokost.  

 

 


